

富蘭克林證券投資顧問股份有限公司 函

地址：台北市忠孝東路四段 87 號 8 樓

聯絡方式：02-2781-0088

受文者：第一金人壽保險股份有限公司

發文日期：中華民國 107 年 05 月 18 日

發文字號：(107)富字第 05-012 號

速別：

密等及解密條件或保密期限：

附件：1 件

主旨：歐盟個人資料保護規則(GDPR)股東通知信通知

說明：經境外基金管理機構(富蘭克林坦伯頓國際服務有限公司)通知，為更保護個人資料之合理利用，歐盟個人資料保護規則(GDPR) 大幅修訂其注意事項，並自 107 年 5 月 25 日起生效，有關修訂內容請詳下方連結。

www.franklintempletonglobal.com/privacy

附件：1. 股東通知信原文及中譯本。

正本：第一金人壽保險股份有限公司

副本：



FRANKLIN TEMPLETON INVESTMENTS

FRANKLIN TEMPLETON INTERNATIONAL SERVICES S.à r.l.
Société à responsabilité limitée
8A, rue Albert Borschette, L-1246 Luxembourg
B.P. 169, L-2011 Luxembourg
www.franklintempleton.lu

Luxembourg, 18 May 2018

Dear Client,

We are making it easier for you to have control over your personal data and we wanted to let you know about changes to our privacy notice.

A new data privacy law

From May 25, 2018, the General Data Protection Regulation, known as GDPR comes into effect. It is the biggest change to data privacy law for 20 years and creates a single set of rules that aim to better protect your personal information. This new regulation allows you to have more control over your data and introduces higher quality standards on the handling, processing and storage of your personal data.

How does this affect you?

We have updated our privacy notice to reflect these changes and to assure you that the personal information we store is accurate, up to date and well managed. You do not need to do anything, however if you would like to read the latest version of our privacy notice, you can find it on our website at the following link: www.franklintempletonglobal.com/privacy.

Our privacy notice lists the types of personal data we collect, explains how we use this data and walks you through your rights under GDPR.

If you have any questions regarding the content of this letter or require any further information, please contact your local Franklin Templeton Services Office or your financial advisor.

Yours sincerely,

Craig Blair
Conducting Officer
Franklin Templeton International Services S.à r.l



FRANKLIN TEMPLETON INVESTMENTS

FRANKLIN TEMPLETON INTERNATIONAL SERVICES S.à r.l.
Société à responsabilité limitée
8A, rue Albert Borschette, L-1246 Luxembourg
B.P. 169, L-2011 Luxembourg
www.franklintempleton.lu

盧森堡，2018年5月18日

親愛的客戶，您好：

我們正嘗試讓您更能掌控您的個人資料，同時希望讓您知道我們的隱私權注意事項修訂。

新的資料隱私權法

自2018年5月25日起，歐盟個人資料保護規則（簡稱GDPR）將會生效。這是資料隱私權法20年來最大幅度的變更，為了更好的保護您的個人資料而設立一套規則。這項新規定允許您更能掌控您的個人資料，並建立更高的品質標準操作、處理和儲存您的個人資料。

這對您有什麼影響？

我們已更新隱私權注意事項以反映這些變更，並向您保證我們儲存的個人資料正確、最新且妥善管理。您無須採取任何行動，但若您想參閱我們最新版本的隱私權注意事項，您可按以下連結查閱我們的網站：
www.franklintempletonglobal.com/privacy。

我們的隱私權注意事項列出我們收集的個資類型，解釋我們如何使用這些資料，以及引導您了解GDPR下您的權利。

如果您對本通知信內容有任何的問題或欲查詢更進一步的資訊，敬請不吝聯絡您當地的富蘭克林坦伯頓基金集團辦公室或是您的理財顧問。

誠摯地，

Craig Blair
執行長
Franklin Templeton International Services S.à r.l